
Verksamhetsrapport StyrIT 16/17 LP3 

Allmänt 
StyrIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver detta 
och våra veckomöten har vi: 

● haft möten med Programledningen (varannan vecka) 
● varit på samverkansforum 
● varit på Kårfullmäktigemöte  
● varit på teknologsektionsstyrelse-workshop 
● haft ordförandemöte 
● varit representerade på följande utskott som kårledningen arrangerar: 

- KU, kårledningsutskottet 
- NU, nöjeslivsutskottet 
- SU, sociala utskottet 
- Kassörsforum 

Arrangemang 
Under läsperioden har StyrIT arrangerat följande:  

● 8/1 Utbildning med nyinvalda overallskommittéer 
● 23/2 Sektionsmöte 

Styrdokument 
● Hittat saker i reglementet som vi vill rätta till, propositioner under sektionsmöte LP3 

Övrigt 
● Vi har börjat planera vår aspning som äger rum i början av LP4. 
● Sektionshoodies är skickade på tryck. Anledningen till förseningen av tröjorna är att 

den modellen som användes förra året har utgått så vi var tvungna att hitta likvärdiga 
modeller till både dam och herr.  


